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Budakeszi
Budakeszin dr. Csutoráné dr. Győri 
Ottília, a Fidesz-KDNP jelöltje lett az új 
polgármester 51,81%-kal. Versenytársa, 
Menczinger Tibor független jelölt 37,30%- 
ot szerzett. A szavazás előtt három nappal 
egészséges gyermeknek életet adó Szél 
Bernadett (LMP) számára 10,89%-kal 
zárult a voksolás.

Egy kivétellel minden budakeszi választó
körzetben a Fidesz-KDNP jelöltje nyert. 
A 11 fősre tervezett képviselőtestület 
végül is csak 10 fős lesz Budakeszin, 
mivel Győri Ottília nem csak a pol

gármester választást, hanem a 7. kör
zetben a képviselőválasztást is meg
nyerte, így két posztot egy személyben 
tölt be a testületben. A polgármesterrel 
együtt tizennyolcról így tizenegyre csök
ken Budakeszin a képviselő-testületi lét
szám, melynek tagjai:
1. vk. - Odri Ágnes (Fidesz-KDNP)
2. vk. - Ohr Alajos (Fidesz-KDNP)
3. vk. - Tóth Gábor (Fidesz-KDNP)
4. vk. - Bakács Bernadett (Fidesz-KDNP)
5. vk. - Bánhidi László (Fidesz-KDNP)
6. vk. - Czifra Zsuzsanna (Fidesz-KDNP)
7. vk. - dr. Csutoráné dr. Győri Ottília 
(Fidesz-KDNP)
8. vk. - Tömösi Attila (független)

A legtöbb szavazattal - 413 szavazat 
(55,07%) - Bakács Bernadett jutott be 
a testületbe.

A töredékszavazatok alapján kom
penzációs listáról a jelenlegi állás sze
rint egy-egy képviselői helyet szerzett 
a Budakesziért Függetlenek Egyesülete 
(Somióvári Józsefné), az LMP (Pataki 
Judit) és az MSZP (Szabó Altos Péter).

Budakeszin német kisebbségi önkor
mányzatot is választottak.
A tagok: Kóthyné Herceg Mária, Körösi 
Annamária, Ormai Sebestyén és Schrotti 
János (ÉMNÖSZ).

„Erezze a lakosság, hogy a döntéshozatalban ő is részt vesz”

- Milyen állapotban veszi át az új testület a 
várost?
- Az önkormányzat pénzügyileg és gazda
ságilag működőképes. A 2008-as gazdasá
gi válság miatt csökkenteni kellett ugyan 
a működési költségeket, a fejlesztéseiére, a 
felújításra és a karbantartásra nem jutott 
pénz, de erre szükség volt a pénzügyi sta
bilitás megtartása érdekében. Az elmúlt 
ciklusban 1,1 milliárd forintos pályázati 
pénz érkezett Budakeszire, ami nagy rész
ben az akkori kormányzattal jó kapcso
latban lévő szocialista alpolgármesternek 
köszönhető. A következő ciklusban 880 
millió forintnyi fejlesztést kell befejez
ni. Az új testületnek fontos feladata lesz, 
hogy az önkormányzat és intézményei
nek felépítését és működését - melyhez 
az elmúlt ciklusok alatt érdemben nem 
nyúltak hozzá - újragondolja és átalakítsa. 
A városban működő erős civil mozgalom 
is egy olyan tényező, amit egy városveze
tés nem hagyhat ki, amikor a város jövő
jét tervezi.
- Kormányzati támogatás nélkül elképzelhető-e 
Budakeszi fejlődése?
- Széleskörű összefogás, szakértő csa
pat és kormányzati támogatás a fejlődés 
alapja. Történelmi lehetőség előtt állunk, 
amit Budakeszinek nem szabad kihagynia, 
Budakeszinek az országos vérkeringésbe 
igenis be kell kapcsolódnia.
- Hogyan változtatna a képviselői és a polgár
mesteri munka hatékonyságán?
- Képviselőként a legfontosabbnak a 
lakossággal a mindennapi kapcsolattar
tást tartom, a valós problémák megis
merése érdekében. A polgármesternek az 
a feladata, hogy a megfelelő civilszerveze
tekkel szintén tartsa a kapcsolatot, azok
kal együttműködjön a döntések előkészí
tésében és végrehajtásában. A képviseleti 
demokrácia értelmében azonban a dönté
seket a képviselőtestület és a polgármester 
hozza meg és a felelősség is az övék.
- A város közlekedésének javításában milyen 
egyszerű lépések tehetők?
- Elsődlegesen a város központjából a 
dugót közlekedési lámpák segítségével a 
város határába kell kiszorítani, hogy a

A kérdésekre dr. Győry Ottília válaszol

1971-ben született Egerben. Buda
pesten a XI. kerületben nőtt fel. 
Első gyermeke születéskor költözött 
Budakeszire, a Fűzfa utcába, férjével. 
Két gyermeke van. Emese tízéves, Péter 
hét. Négy éve lépett be a Fideszbe. 
Jelenleg a helyi szervezet elnöke. 
A budakeszi református gyülekezetnek 
is tagja. Nappalin államigazgatási főis
kolát, majd munka mellett a pénzügyi 
és számviteli főiskolát és a jogi egyete
met végezte el. Tizenöt éves közigaz
gatási gyakorlata van. 2006-től önkor
mányzati képviselő, 2008 óta alpolgár
mester.

város csomópontjaiban a gépkocsi- és gya
logos közlekedés könnyebbé váljon. Tíz- 
tizenkét helyen kellene zebrát létesíteni a 
gyalogos közlekedés segítésére. Az iskolák 
környékén pedig a parkolási káoszt kell 
sürgősen megoldani.
- Hogyan képzeli a közlekedési gondok megol
dását?
- Teljeskörű megoldás az lenne, ha az 
elkerülő út vagy az M0 ügyében érdem
ben előre tudnánk lépni. Egyelőre még a 

tervek sem állnak rendelkezésre. Lobbizás 
a következő ciklus feladata. A közösségi 
közlekedést bővíteni kell. ígéretet tettünk 
a 222-es menetrendjének a bővítésére, 
ugyanakkor rendes buszvárók is kellenek. 
A helyi személyszállító járatok indítását és 
működését is elősegítjük. Mindenképpen 
fejleszteni szeretnénk a belső gyalogos és 
kerékpáros közlekedést kistérségi szabad
idős bicikli-úthálózat kiépítésével.
- Budakeszi közterületeinek állapotán milyen 
módon javítana?
- A lakosság tudatformálása rendkívül 
fontos. Eddig is szerveztünk parlagfű- 
és szemétgyűjtő akciókat. A közterületek 
állapotának a valóságos megoldása azon
ban nem a lakossági munka, hanem a 
Gamesz fejlesztése a szolgáltatói szemléle
tű település érdekében. Áz ehhez szüksé
ges elvi döntést a testület az előző ciklus
ban már meghozta. A következő ciklusban 
olyan érdemi lépések következnek ebben a 
kérdésben, amit a lakosság is díjazni fog.
- Hogyan növelné a közbiztonságot?
Közbiztonsági és Bűnmegelőzési 
Bizottság alakult, amely a Budaörsi 
Rendőrkapitányság területén működő 
önkormányzatokkal és rendőri szervek
kel együttműködve egy regionális progra
mot alkot a térségi bűnmegelőzés érdeké
ben. A helyi megoldás a rendőrőrs épüle
tének kiürítése és visszaadása a rendőrség
nek. A polgárőrséget és a térfigyelő kame
rarendszer központját is ebben az épület
ben kellene elhelyezni.
- Milyen módon tenné aktívabbá a város civil 
életét?
- Az önkormányzatnak meg kell alkotnia 
azt a finanszírozási rendszert, amellyel a 
kisközösségeket támogatni tudja, és a kis
közösségekre bízza, hogy ők milyen aktív 
életet kívánnak folytatni. Erősíteni kell 
a művelődési központ kultúra- és közös
ségszervező szerepét, ki kell dolgozni egy 
közösségépítő programot, amelynek kere
tében úgy biztosít az önkormányzat anya
gi támogatást a kisközösségeiének, hogy 
amit ők értékalapon Budakeszinek nyújta
nak, azt az önkormányzat szerződés alap
ján megfizeti.


